
Styrelsemöte i Falu Bridgeklubb 2023-05-23

Närvarande: Gunnar Tunkrans ordf, Maria Hols André sekr, Annika Johansson kassör,
Fredrik Skoglund, Anna Martinsson

1. Föregående protokoll:
Ordf går igenom föregående protokoll. Schackklubben får en höjning av hyran med
100./mån. Home-maid är tillfrågade avs städning av lokalen till hösten. På föregående
möte skrevs det in en önskan om att simultantävlingar skulle redovisas på
nästkommande speltillfälle. Detta skedde inte. Inget svar ännu avs 3-klubbsmatch.

2. Ekonomi:
Kassör Annika redogör för klubbens ekonomi. Annika går igenom resultatrapporten och
balansrapporten. Det ser bra ut och klubben följer budget. Det är bra om vi kan sälja
restaurangchansen, då det ger en bra intäkt. Städning via Home-maid kommer att kosta
ca 1.100,-/mån under 8 månader.

3. Spelprogram:
Anna föreslår att KM damer läggs på söndagar, då de flesta damerna spelar den dagen.
Styrelsen enas om att det är ett bra förslag och att KM-damer då spelas över 2 söndagar.
En simultantävling under hösten. Hög/låg diskuteras då det varit rel få nybörjare den
sista gången, men styrelsen enas om att det är bra spelkvällar med mer tid för att
diskutera spelet och lärorikt för många spelare. Minst ett hög/lågspel planeras till
hösten. Miro är tillfrågad om att ansvara för en silvertävling under hösten. Gunnar
lägger ut programmet enligt föreslagna datum. Ett förslag från styrelsen är att poängtera
att alla är välkomna att spela på tävlingskvällarna även om man inte deltar fullt ut i
tävlingen, t ex KM mixed om paret inte är mixed, KM-damer om paret är herrar e t c.

4. Kursverksamhet:
Gunnar har kontaktat SPF för annonsering. De vill ha 500,- för en annons i deras
tidning. Styrelsen anser att det är en kostnad vi kan ta. Gunnar kollar om en annons kan
komma med i nästa tidning. Diskussion kring hur man når ut till yngre spelare. Inför
kursstart är det svårt att se att vi kan nå ut på annat sätt än via annonsering på
anslagstavlor på bibliotek, skolor etc. Detta bör då ske i början av september.



5. Städning och underhåll:
Städningen avklarad under punkt “föregående protokoll”. Brandsläckarens placering
diskuteras och styrelsen föreslår att den sätts upp vid ytterdörren. I samband med
brandtillsyn tillkom utrymningsdörren.

6. Övriga frågor:
På senare tid har spelet vid ett par tillfällen gått mycket långsamt och under en spelkväll
blev det diskussion hur man löser detta. Synpunkt framkom att det vore bra med ett
beslut i styrelsen om att man inför en regel kring hur långsamt spel skall dömas.
Styrelsen beslutar att spelansvarig för tävlingen, då långsamt spel förekommer på ett
bord, kan avbryta brickan och döma ett resultat.

Kommande möte - 23 augusti

Sekreterare Ordförande

Maria Hols André Gunnar Tunkrans


